
PROTOKÓŁ NR II/2024 

z II sesji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim VII kadencji 

z dnia 17 maja 2024 r. 

 

Rozpoczęcie: 08:03    Zakończenie: 10:01 

 

Obrady rozpoczęto od wysłuchania Hymnu Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady otworzył obrady II sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w 2024 r. informując, iż sesja zwołana została na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy  

z dnia 5 czerwca 1998 r.  o samorządzie powiatowym (t. j. Dz. U. z 2024 r., poz. 107). 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady przywitał przybyłych na obrady. 

Stwierdzenie obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w sesji uczestniczy 14 radnych, 1 nieobecny – Pan J. Gross (dokument stanowi 

załącznik do protokołu) i sesja jest prawomocna. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie Radnego. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

3.1. przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Nowodworskiego za 2023 

rok” - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

3.2. powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim - 

przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.3.  powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.4. powołania stałej Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.5. powołania stałej Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.6. wydelegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku -  przedstawia 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.7. ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych -  

przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

3.8. ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowodworskiego -  przedstawia Pan Zbigniew 

Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu. 

4. Zakończenie obrad. 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady z powodu nieobecności Radnego J. Grossa 

złożył wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu „2.  Ślubowanie Radnego.” i zarządził 

głosowanie nad wnioskiem. 

1.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po zmianach. 

1.2 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu powiadomił o numeracji 

poszczególnych punktów porządku i poinformował, iż jako punkt 2 będzie realizowane 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1  przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Nowodworskiego za 2023 

rok” - przedstawia Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, 

2.2  powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim - 

przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.3  powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.4    powołania stałej Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.5    powołania stałej Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim -  przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.6    wydelegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku -  

przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.7    ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych -  

przedstawia Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu, 

2.8    ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowodworskiego -  przedstawia Pan Zbigniew 

Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu. 

Natomiast jako punkt 3 będzie realizowane Zakończenie obrad. 

Porządek został przyjęty.  

 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

2.1. przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej Powiatu Nowodworskiego za 2023 

rok 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią Barbarę Ogrodowską, 

Starostę Nowodworskiego o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Barbara Ogrodowska, Starosta Nowodworski, przedstawiła projekt uchwały. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu poprosił Panią dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie o zabranie głosu. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie przedstawiła „Ocenę zasobów pomocy 

społecznej Powiatu Nowodworskiego za 2023 rok.” 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

Nie zgłoszono. Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

2.1 Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 



Uchwała została podjęta.  

2.2. powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał podstawę prawną 

i poinformował, że zgodnie ze Statutem Komisja Rewizyjna może liczyć od 3 do 5 członków. 

W składzie komisji są Przewodniczący Komisji, Zastępca Przewodniczącego Komisji, 

Sekretarz Komisji i ewentualnie dwóch członków komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do pracy w komisji wraz ze wskazaniem funkcji jaką kandydat ma w niej pełnić. 

 

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pani Aleksandry 

Hofmann na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Aleksandrę Hofmann 

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pani Aleksandra Hofmann, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

 

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pani Anny Górskiej 

na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Annę Górską czy wyraża 

zgodę na kandydowanie.  

Pani Anna Górska, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Tadeusza 

Dolińskiego na funkcję Sekretarza Komisji Rewizyjnej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Tadeusza Dolińskiego 

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Tadeusz Doliński, Radny wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są chętni kandydaci  

na funkcję członków Komisji Rewizyjnej. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zgłosił swoją kandydaturę na funkcję członka Komisji 

Rewizyjnej. 

Pan Henryk Kuczma, Radny zgłosił swoją kandydaturę na funkcję członka Komisji 

Rewizyjnej. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził kilka minut przerwy na wprowadzenie 

danych do systemu umożliwiających przeprowadzenie głosowania. 

Po przerwie. 



 

a) Przeprowadzenie głosowania. 

 

2.2.1  Głosowanie nad kandydaturą P. Aleksandry Danuty Hofmann na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący - P. A. Hofmann (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.2.2 Głosowanie nad kandydaturą P. Anny Małgorzaty Górskiej na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. A. Górska (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.2.3 Głosowanie nad kandydaturą P. Tadeusza Dolińskiego na Sekretarza Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. T. Doliński (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.2.4 Głosowanie nad kandydaturą P. Andrzeja Sobocińskiego na członka Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 11 przeciw, 1 za – P. Henryk Kuczma, 2 wstrzymujące  - P. A. Sobociński,  

P. H. Ząbek (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.2.5 Głosowanie nad kandydaturą P. Henryka Kuczmy na członka Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 12 przeciw, 1 za – P. Andrzej Sobociński, 1 wstrzymujący  - P. H. Kuczma  

(1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.2.6 Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.3. powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał podstawę prawną 

i poinformował, że zgodnie ze Statutem Komisja Skarg, Wniosków i Petycji musi się składać 

z co najmniej 3 członków. W składzie komisji są Przewodniczący Komisji, Zastępca 

Przewodniczącego Komisji, Sekretarz Komisji i ewentualnie członkowie komisji. Następnie 

poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji wraz ze wskazaniem funkcji jaką 

kandydat ma w niej pełnić. 



Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pani Krystyny Jost  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Krystynę Jost  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pani Krystyna Jost, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pani Aleksandry 

Hofmann na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Aleksandrę Hofmann 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Pani Aleksandra Hofmann, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pani Anny Górskiej 

na funkcję Sekretarza Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Annę Górską czy wyraża 

zgodę na kandydowanie. 

Pani Anna Górska, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Henryk Kuczma, Radny zgłosił swoją kandydaturę na funkcję członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził kilka minut przerwy na wprowadzenie 

danych do systemu umożliwiających przeprowadzenie głosowania. 

Po przerwie. 

 

a) Przeprowadzenie głosowania. 

 

2.3.1  Głosowanie nad kandydaturą P. Krystyny Jost na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący - P. K. Jost (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.3.2 Głosowanie nad kandydaturą P. Aleksandry Danuty Hofmann na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. A. Hofmann (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 



2.3.3 Głosowanie nad kandydaturą P. Anny Małgorzaty Górskiej na Sekretarza Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. A. Górska (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.3.4 Głosowanie nad kandydaturą P. Henryka Kuczmy na członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 12 przeciw, 1 za – P. Andrzej Sobociński, 1 wstrzymujący  - P. H. Kuczma  

(1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.3.5 Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.4. powołania stałej Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał podstawę prawną 

i poinformował, że zgodnie ze Statutem Komisja Budżetowo - Samorządowa musi liczyć 

minimum 3 członków w tym Przewodniczący Komisji, Zastępca Przewodniczącego Komisji i 

Sekretarz Komisji, ewentualnie członkowie komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do pracy w komisji wraz ze wskazaniem funkcji jaką kandydat ma w niej pełnić. 

Pan Marcin Głowacki, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Tadeusza 

Dolińskiego na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Samorządowej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Tadeusza Dolińskiego 

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Tadeusz Doliński, Radny wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Marcin Głowacki, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Michała 

Ambroziaka na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Budżetowo – Samorządowej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Michała Ambroziaka  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Marcin Głowacki, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Henryka Ząbka 

na funkcję Sekretarza Komisji Budżetowo – Samorządowej. 



Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Henryka Ząbka  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Pan Henryk Ząbek, Wiceprzewodniczący Rady wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Marcin Głowacki, członek Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Tomasza 

Witkowskiego na funkcję członka Komisji Budżetowo – Samorządowej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Tomasza Witkowskiego 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Pan Tomasz Witkowski, Wiceprzewodniczący Rady wyraził zgodę. 

Pan Andrzej Sobociński, Radny zgłosił swoją kandydaturę na funkcję członka Komisji 

Budżetowo – Samorządowej. 

Pan Henryk Kuczma, Radny zgłosił swoją kandydaturę na funkcję członka Komisji 

Budżetowo – Samorządowej. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził kilka minut przerwy na wprowadzenie 

danych do systemu umożliwiających przeprowadzenie głosowania. 

Po przerwie. 

 

a) Przeprowadzenie głosowania. 

 

2.4.1  Głosowanie nad kandydaturą P. Tadeusza Dolińskiego na Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący - P. T. Doliński (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.4.2 Głosowanie nad kandydaturą P. Michała Ambroziaka na Zastępcę Przewodniczącego 

Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. M. Ambroziak (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.4.3 Głosowanie nad kandydaturą P. Henryka Jana Ząbka na Sekretarza Komisji 

Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. H. Ząbek (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.4.4 Głosowanie nad kandydaturą P. Tomasza Wacława Witkowskiego na członka 

Komisji Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący  - P. T. Witkowski (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 



2.4.5 Głosowanie nad kandydaturą P. Andrzeja Sobocińskiego na członka Komisji 

Budżetowo - Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 11 za, 2 przeciw - P. K. Bemowski, P. H. Ząbek, 1 wstrzymujący  -  

P. A. Sobociński (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.4.6 Głosowanie nad kandydaturą P. Henryka Kuczmy na członka Komisji Budżetowo - 

Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 5 za – P. T. Doliński, P. A. Górska, P. K. Jost , P. A. Sobociński,  

P. T. Witkowski, 6 przeciw – P. M. Ambroziak, P. K. Bemowski, P. L. Głowacki,  

P. M. Głowacki, P. A. Hofmann, P. B. Ogrodowska, 3 wstrzymujący  - P. H. Kuczma,  

P. Z. Ptak, P. H. Ząbek (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.4.7 Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowo - 

Samorządowej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Głosowanie: 13 za, 1 przeciw P. K. Bemowski (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.5. powołania stałej Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Powiatu w Nowym 

Dworze Gdańskim 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał podstawę prawną 

i poinformował, że zgodnie ze Statutem Komisja Oświatowo – Społeczna musi liczyć 

minimum 3 członków w tym Przewodniczący Komisji, Zastępca Przewodniczącego Komisji, 

Sekretarz Komisji i ewentualnie członkowie komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie 

kandydatów do pracy w komisji wraz ze wskazaniem funkcji jaką kandydat ma w niej pełnić. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zgłosił kandydaturę Pani Anny 

Górskiej na funkcję Przewodniczącego Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Annę Górską czy wyraża 

zgodę na kandydowanie. 

Pan Anna Górska, Radna wyraziła zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zgłosił kandydaturę Pana Marcina 

Głowackiego na funkcję Zastępcy Przewodniczącego Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Marcina Głowackiego  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Marcin Głowacki, członek Zarządu Powiatu wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 



Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zgłosił kandydaturę Pana Kamila 

Bemowskiego na funkcję Sekretarza Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Kamila Bemowskiego  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zgłosił kandydaturę Pani Aleksandry 

Hofmann na funkcję członka Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Aleksandrę Hofmann 

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pani Aleksandra Hofmann, Radna wyraziła zgodę. 

Pan Lubomir Głowacki, Wicestarosta Nowodworski zgłosił kandydaturę Pani Krystyny 

Jost na funkcję członka Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Panią Krystynę Jost  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pani Krystyna Jost, Radna wyraziła zgodę. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Henryka 

Kuczmy na funkcję członka Komisji Oświatowo - Społecznej. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Henryka Kuczmę  

czy wyraża zgodę na kandydowanie.  

Pan Henryk Kuczma, Radny wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady zarządził kilka minut przerwy na wprowadzenie 

danych do systemu umożliwiających przeprowadzenie głosowania. 

Po przerwie. 

 

a) Przeprowadzenie głosowania. 

 

2.5.1  Głosowanie nad kandydaturą P. Anny Górskiej na Przewodniczącego Komisji 

Oświatowo - Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący – P. A. Górska (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.5.2 Głosowanie nad kandydaturą P. Marcina Głowackiego na Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Oświatowo - Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący - M. Głowacki (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 



2.5.3 Głosowanie nad kandydaturą P. Kamila Krzysztofa Bemowskiego na Sekretarza 

Komisji Oświatowo - Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.5.4 Głosowanie nad kandydaturą P. Aleksandry Danuty Hofmann na członka Komisji 

Oświatowo - Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący – P. A. Hofmann (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.5.5 Głosowanie nad kandydaturą P. Krystyny Jost na członka Komisji Oświatowo - 

Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący – P. K. Jost (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.5.6 Głosowanie nad kandydaturą P. Henryka Kuczmy na członka Komisji Oświatowo - 

Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

Głosowanie: 12 za, 2 wstrzymujące – L. Głowacki, H. Kuczma (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.5.7 Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Oświatowo - 

Społecznej Rady Powiatu w Nowym Dworze Gdańskim. 

 

Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.6. wydelegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu odczytał podstawę prawną 

i poinformował, że zgodnie z art. 38a ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym  

„W skład komisji wchodzi: dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu”.  

Następnie zgłosił kandydaturę Pana Michała Ambroziaka.  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Michała Ambroziaka  

czy wyraża zgodę na wydelegowanie. 

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu wyraził zgodę. 

Następnie Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zgłosił kandydaturę  

Pana Tomasza Witkowskiego. 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu zapytał Pana Tomasza Witkowskiego 

czy wyraża zgodę na wydelegowanie.  

Pan Tomasz Witkowski, Wiceprzewodniczący Rady wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał czy są inne wnioski kandydatur na wskazaną 

funkcję. Nie zgłoszono. 



2.6.1  Głosowanie nad kandydaturą P. Michała Ambroziaka do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący – P. M. Ambroziak (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.6.2 Głosowanie nad kandydaturą P. Tomasza Wacława Witkowskiego do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Głosowanie: 13 za, 1 wstrzymujący – P. T. Witkowski (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

2.6.3 Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie wydelegowania radnych do składu 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Głosowanie: 14 za (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.7. ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi.  

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Przeczytał Pan podstawę prawną,  

nie uzasadnienie. Szanowni Państwo, powiem w ten sposób, dla Pana może to jest 

uzasadnienie dla mnie to jest podstawa prawna.[…] Państwo dopiero zaczynacie, nie ma 

zmian stopy bazowej więc robicie procentowe podniesienie 5% na każdym –  

od Przewodniczącego kończąc na członku komisji stałej. W historii tego powiatu jeszcze nie 

było, żeby ktoś nie pozwolił pracować Radnemu w dwóch komisjach. Jesteśmy chyba 

niechlubnym powiatem. Przepraszam bardzo, Panie Henryku, przypomnę nie przegłosowano 

Pana kandydatury do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji a nie do komisji stałej. Nie można 

zakazać Radnemu pracy w dwóch komisjach, po to ludzie wybrali, żeby pracować. Z drugiej 

strony podnosicie Państwo 5 % na bazie, bo baza się nie zmienia.  

 Prosiłbym Panią Skarbnik, żeby Pani wyliczyła, jeżeli Pani może ile to jest w skali 

roku w stosunku do wszystkich Radnych, Przewodniczących, Wiceprzewodniczących  

i członków komisji stałych te 5 %. 

 Przypomnę, w grudniu 2021 r. parlamentarzyści zmienili podstawę prawną i podnieśli 

sobie i zatem podnieśli wszystkim innym wójtom, burmistrzom, starostom i radnym. To była 

bardzo wysoka podwyżka. Za chwilę będziemy rozmawiać, mamy następny projekt uchwały. 

Więc nie wiem jak społeczność odbierze, że jeszcze się palcem nie kiwnęło a już się robi 

podwyżkę. Jakie uzasadnienie Panie Przewodniczący? Inflacja w tej chwili wynosi 2,4%  

w skali miesiąca. Nie patrzmy na to, bo jeszcze nie pracowaliście Państwo w tym roku,  

kiedy szalała w wysokości kilkunastu procent, więc to nie jest powód a wybieganie na przód,  

nie do tyłu, to nie kwestia inflacji. Nie wiem co można byłoby napisać w uzasadnieniu. 

Społeczeństwo źle odebrane głosowanie o podwyżkę. Powiem w ten sposób, jesteście 



łaskawcami dla nas dwóch (A. Sobociński, H. Kuczma) nie umożliwiając nam pracy  

w komisjach stałych. Czego się Pani Barbara obawia? Że Komisja Rewizyjna, która liczy  

5 osób, 3 osoby ma Pani po swojej stronie, to ja jestem populistą, że będę robił coś 

przeciwko? Po prostu nie pozwala Pani pracować Radnym.” 

 

Pan Henryk Ząbek, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział: „W poprzedniej 

kadencji też mnie nie dopuściliście do pracy w komisjach stałych.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Nie chciał Pan. Nie wnioskował Pan w ogóle  

o to. Wnioskował Pan o Komisję Skarg, Wniosków i Petycji – i to rozumiem.” 

 

Pan Tadeusz Doliński, Radny powiedział: „Demokracja”. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Demokracja, jak najbardziej demokracja. 

Można zrobić Panie Przewodniczący, po co te 95%? 100% i koniec, już więcej nie będzie.  

Po co później jeszcze tam merdać albo mówić o tym, że za mało. 100%, jeszcze po 5 % 

każdemu i hulaj dusza – demokracja. Demokracja w pieniądzach. Od razu zaznaczam,  

będę głośno mówił, że będę przeciwko. Dziękuję, na ten moment wszystko.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział „ Każdy głos jest ważny, co prawda chciałbym 

powiedzieć i proszę broń Boże nie odbierać tego jako złośliwości, mam okazję posłuchać 

Kolegę w różnych okolicznościach, kolega różnie się wyraża, i różnie określa pewne sytuacja. 

W zasadzie 5% do rzeczywistości nijak się ma do inflacji.” 

 

Dyskusja. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział „Pracę ocenia się po efektach.” 

 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział „Przedstawił kolega swoje stanowisko,  

ja przedstawiam jakie są realia.” 

 

[…] Dyskusja. 

 

Pan Henryk Kuczma, Radny powiedział: „Panie Przewodniczący bardzo bym prosił  

aby prowadził Pan obrady a nie luźną dyskusję. Pan oddaje głos i Pan odbiera,  

kolega jest sympatyczny, ale sam sobie zamieszania robić nie może. Także proszę prowadzić 

obrady. 

 Chciałbym uzyskać taką samą odpowiedź, bo dla mnie to uzasadnienie jest kompletnie 

bez uzasadnienia. Z każdej uchwały powinno wynikać dlaczego to robimy. A Pan tutaj,  

tak jak spytał kolega przytacza tylko prawo. Mamy uchwałę Nr XIII/73/2021 z roku 2021  

i w czym ona jest zła? Trzeba było napisać tak, aby było jasne dla ludzi, że podwyżka wynika 

z inflacji. Ludzie czytają uchwały i uzasadnienia a z niego nie wynika dlaczego głosujemy 

podwyżki. Wynika jedynie, że chcemy mieć więcej. Dziękuję” 

 



[…] Dyskusja. 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Panie Przewodniczący chciałbym odnieść  

się jeszcze do tego, może to nie ma sprawczości ale widzę, że szuka się oszczędności w tym, 

aby Radni nie pracowali w dwóch komisjach. Jest to niechlubne w powiecie pomorskim,  

żeby nie pozwolono pracować w komisjach Radnym.” 

 

Pan Henryk Ząbek, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział: „W poprzedniej 

kadencji też mnie nie dopuściliście do pracy w komisji.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Panie Henryku Ząbek, powiem Panu  

bo pamiętam bardzo dobrze, chciał Pan pracować w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

jak wiadomo jest to komisja, która rozpatruje skargi na Starostę. Gdyby Pan się zgłosił wtedy 

do komisji stałych wówczas byśmy przegłosowali kandydaturę, takie było stanowisko 

Zarządu Powiatu.” 

 

Pan Henryk Ząbek, Wiceprzewodniczący Rady Powiatu powiedział „Zgłosiłem  

się do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, nie pozwoliliście mi uczestniczyć  

wiec przy kolejnych komisjach uznałem, że nie mam szans.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział „ Komisja Skarg, Wniosków i Petycji to nie jest 

komisja stała, z której się nalicza podstawę pracy.” 

 

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu „Panie przewodniczący drobna uwaga, 

gdybyśmy mieli teraz słuchać o przeszłości  i relacjach Pana Andrzeja Sobocińskiego  

z Panem Henrykiem Ząbkiem to dyskusja trwała by bez końca. Proszę skupmy się na pracy, 

którą mamy do zrobienia. Nie może być tak, że bez końca, za każdym razem jak  

Pan Sobociński podniesie rękę będzie mówił cokolwiek będzie chciał i jak długo będzie 

chciał. Dziękuję.” 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu powiedział „Sądzę, że jesteśmy  

w takim gronie, żyjemy na tym samym terenie, można wysłuchać różnych spostrzeżeń. 

Komisje uznały, że w takim kształcie będą pracowały sprawnie i taki też skład został 

przedstawiony. Sądzę, że bardzo dużo zadań jest przed powiatem, pojawiają się nowe 

możliwości wraz z wpływającymi środkami. Możliwości się pokazują, ale absorpcja tych 

środków będzie wyjątkowo trudna. Są określone terminy na wykorzystanie środków,  

jest dużo różnych uwarunkowań, które w tej chwili obowiązują. Sam widzę, że praktycznie 

od początku nowej kadencji codziennie jestem w powiecie, ciągle jest coś. Wracając  

do uzasadnienia, długo żeśmy dyskutowali, różne były opcje. Te 5 % rzeczywiście  

w stosunku do tego co jest poza tą salą, na ulicy i w życiu jest praktycznie absolutnie 

akceptowalne.”  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał jeszcze raz o inne uwagi. Nie zgłoszono. 

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



 

2.7.1 Głosowanie: 12 za, 2 przeciw – H. Kuczma, A. Sobociński (1 nieobecny –  

Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

2.8. ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowodworskiego 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił projekt uchwały.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi.  

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Teraz pokłosie tamtej sytuacji tylko 

troszeczkę inne. Ustalenie wysokości wynagrodzenia Starosty jest naturalną uchwałą nowej 

Rady.  

Chcę powiedzieć w ten sposób, Pani Skarbnik 18.400,00 brutto do tej pory było z tamtej 

uchwały Rady? Chciałbym, żeby podała Pani kwoty, bo wiecie Państwo jeżeli już opinia 

publiczna ma cokolwiek rozumieć z tego, to jeśli się mówi o procentach, kwotach bazowych  

i krotnościach wynagrodzenia to nikt z tego nic nie rozumie. Powiedzmy więc sobie  

jak to wygląda finansowo. Wynagrodzenie Starosty teraz ma być większe o bodajże  

900,00 zł. Czyli około 19.400,00 zł. Czy na ten powiat 18.400,00 zł to są małe zarobki? 

Przypomnę ostatnią kadencję, gdzie Pani Wicestarosta oraz grupa Radnych P. Marcin 

Głowacki, P. Michał Ambroziak i Przewodniczący P. Robert Ciżmowski postawiła warunki, 

że Pani Starosta ma zarabiać tyle samo co Starosta, a zarabiała 500,00 zł mniej. 

Odpowiedzialności zero. Dzisiaj 18.400,00 zł jest za mało. Przypomnę, byłem na różnych 

zebraniach. Pan Doliński na zebraniu w Stawcu mówił, jaki to dziadowski powiat, nic nie 

robi, dziadowski Zarząd, dziadowski Starosta, widocznie i dziadowska Wicestarosta.  

Takie były odniesienia na zebraniu. Panu chyba kocia asystentka powiedziała, trzeba podnieść 

900,00 zł Pani Staroście, bo mało zarabia. 19.450,00 zł czy 19.500,00 zł jakoś tak. 

Przepraszam jeżeli się mylę. Trzeba to upubliczniać.” 

 

Pani Skarbnik, Barbara Kamińska złożyła wyjaśnienia: „Poprzedni Starosta brutto 

wynagrodzenie otrzymywał 18.496,00 zł obecnie proponowana jest kwota wszystkiego razem 

19.470,00 zł.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „To przykre, że się zaczyna w ten sposób. 

Chwaliła się Pani tym, że jest ponad podziałami. Zagłosowałem za Panią, dając Pani szansę. 

Każdemu trzeba dać szansę, ale dzisiaj się już zawiodłem, że zaczyna się od podwyżki. 

Mówiła Pani, że będzie działać na rzecz dobra ludzi i Powiatu, ale ta pierwsza uchwała to jest 

kasa. Pani Starościno, będę te błędy wytykał, będę mówił co myślę, zawsze taki byłem i taki 

będę i nic mnie nie zmieni. Co było dobre to będę chwalił, a o co będzie złego to będę ganił. 

Dziękuję.” 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu powiedział: „ Bardzo pocieszające  

jest to, że kolega Radny widzi też to, że są obszary, w których kolega Radny będzie mógł  



też pochwalić. Te kwoty faktycznie wyglądają na wysokie, tylko za chwile od tego będzie 

odpowiedni podatek, a później jeszcze Pani Starościna wchodzi w odpowiedni próg  

i na końcu kwota znaczne się zmniejsza. Kolega prowadzi biznes wiec wie, że niby wygląda 

na dużo, a jak zapłaci się wszystkie opłaty na prawo i lewo to się okazuje, że kurczak jest 

oskubany.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „ Panie Przewodniczący ale mój biznes  

jest prywatny, a to są publiczne pieniądze.” 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu powiedział: „Wszystko jest życiem,  

tak jak powiedziałem liczymy na aktywność naszego Starosty czy Starościny ale dobrze,  

że słychać różne sygnały, po to tu jesteśmy. Po co mieć uwagi na zewnątrz, jesteśmy tu 

razem, ja również cenie uwagi. Nie raz wykazywałem koledze, jeszcze jak byłem Starostą, 

że ktoś by powiedział – dociekliwy - a ja mówiłem, że interesuje się sprawami itd.  

więc ja to też cenię i nie będę kimś kto będzie to ograniczał.” 

 

Pan Kamil Bemowski, członek Zarządu Powiatu „Szanowni Państwo, jeżeli już tak 

troszczymy się o to jak odbiera i czy rozumie nas społeczność, chciałbym jeszcze raz 

wytłumaczyć jeśli chodzi o uchwałę i uzasadnienie. Uchwała jest aktem prawnym, w związku 

z tym głównym zadaniem uzasadnienia uchwały jest aby podać zgodność prawną. Dodatkowe 

uzasadnienie merytoryczne Pan Przewodniczący przytoczył w poprzedniej uchwale, jak i przy 

tej. Jako dodatkowy argument merytoryczny można podać jeszcze trzy fakty: ogromne 

zaufanie jakie Pani Starosta otrzymała od wyborców, również od Radnych,  

po drugie rozumiem sektor prywatny i państwowy ale Pani Starosta wykonuje pracę, za którą 

otrzymuje wynagrodzenie, a najniższa krajowa od czasu podjęcia poprzedniej uchwały  

o wynagrodzeniu Starosty urosła kilkukrotnie. Kolejną sprawą jest kwestia języka,  

Panie Sobociński nawet Pana kolega się skrzywił i odwrócił głowę jak wypowiadał  

Pan te słowa, że chyba i dziadowska Pani Starosta. Mówi Pan, że my dopiero zaczynamy, 

powiem odwrotnie, dzisiaj Pan pokazał, jak Pan zaczyna i jak reprezentuje swoich wyborców 

i w jaki sposób z nami wszystkimi tutaj rozmawia. Absolutnie nie po to uzyskałem mandat, 

żeby w taki sposób się wypowiadać i zachowywać. Na pewno moi wyborcy nie tego ode mnie 

oczekują. Po trzecie odnosząc się do „kociej asystentki” Pan Andrzej nawiązał do mojego 

żartobliwego filmiku w kampanii, w której trzymałem swojego kota. Nagrałem z kotką 

śmieszny filmik na tik tok’u i dlatego Pan Andrzej teraz to wykorzystał. Nie wiem w jakim 

celu. Mnie to nie obraża. Dziękuję.”  

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu oddał głos Panu Michałowi 

Ambroziak.  

Pan Michał Ambroziak, członek Zarządu Powiatu powiedział: „Dziękuję Panie 

Przewodniczący, ja też poniekąd zostałem wywołany do tablicy, padło tutaj moje imię i 

nazwisko. Chciałbym zwrócić uwagę, że 2021 roku jak głosowaliśmy nad uchwałą o zmianie 

wysokości diet, pamiętam też moje obiekcje do tego, czy jest to zasadne, czy jest to warte - 

usłyszałem takie słowa: „Będziesz mógł więcej przekazywać na to swoje OSP” i tak też 

robiłem. Przekazywałem swoje diety na różne instytucje, stowarzyszenia, na szpital. 

Zachęcam tutaj Radnych do takich czynności, myślę, że tutaj Pan Andrzej też jest świadkiem, 



jestem w stanie udokumentować, że całą swoją kadencję przekazywałem swoje diety na różne 

cele charytatywne. Myślę, że dalej to będę czynił i zachęcam wszystkich Radnych do takich 

akcji. Dziękuję.” 

 

Pan Andrzej Sobociński, Radny powiedział: „Tak Panie Michale potwierdzam, pamiętajmy 

jednak w grudniu 2021 roku jakie było pokłosie. Posłowie w parlamencie przegłosowali sobie 

ogromne podwyżki, żeby nie było buntu społecznego, poszło to z ustawy w dół, aby ustalić  

na każdym poziomie marszałków, burmistrzów, wójtów, starostów, wicestarostów  

dla każdego z osobna. To nie była nasza inicjatywa. […] Dziękuję.” 

 

Pan Zbigniew Ptak, Przewodniczący Rady Powiatu „ Komfort życia osoby publicznej  

jest taki, że nas ciągle obserwuję.[…] Wystawienie się na ocenę i osobę publiczną jest 

naprawdę wyzwaniem.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał jeszcze raz o inne uwagi. Nie zgłoszono. 

Wobec powyższego poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

2.8.1 Głosowanie: 11 za, 1 przeciw – A. Sobociński, 2 wstrzymujące – H. Kuczma,  

B. Ogrodowska (1 nieobecny – Pan J. Gross). 

Uchwała została podjęta (dokument stanowi załącznik do protokołu).  

3. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady Rady Powiatu w Nowym Dworze 

Gdańskim. 

 

 

Protokołowała: 

E. Żbikowska 


